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UREDNIKOVA BESEDA

Tretja letošnja številka je tu.  Tokrat smo 
povzeli vse občne zbore naših gasilcev 
in jih pregledno združili v en članek. 
Tudi tretja seja občinskega sveta je bila 
uspešno izpeljana. 
Predstavljeni so ponosni nosilci odličij 

Za nami je pomladansko enakonočje in tudi 
uradno smo vstopili v pomlad. Temu dejstvu 
sledijo tudi temperature, ki so prav prijetno 
pomladne, prav kmalu pa bo vzbrstela tudi 
narava. Postopoma se bomo lotili vrtnih 
opravil in zima bo kmalu pozabljena. No, z 
repom je tudi v preteklosti že znala opletati, 
tako da za menjavo gum morda še ni čas, a 
česa posebnega od nje ni več pričakovati.
Pa saj snega za zastoje v prometu niti ne 
rabimo, tudi v kopnem jih je dovolj. Če so 
nam tisti stalni na avtocesti vedno težje 
razumljivi, pa so za zastoje na ostalih cestah 
kriva dela. 
Teh je v tem obdobju res veliko. A tako je 
običajno, ko se končuje sedemletna finančna 
perspektiva, ki je vsaj v izvedbenem delu 
podaljšana še za kako leto. Postopki za 
dodelitev sredstev trajajo nerazumno dolgo, 
izvedba z evropskimi sredstvi sofinanciranih 
projektov pa se strne v zadnji dve ali tri leta. 
Seveda se takrat pojavijo težave z gradbeno 
operativo, pomanjkanjem delavcev, mate-
rialov. 
In to je naša trenutna realnost. V naši občini 
smo lahko z naborom izvajalcev zadovoljni. 
Če smo se ob rekonstrukciji ceste skozi vas 
Jezero zmrdovali in jezili, saj je potekala 
nerazumno dolgo, pa smo lahko z izvajalci 
del pri gradnji infrastrukture v Žabnici in 
Brezovici zelo zadovoljni. Gre za izjemno 
obsežen projekt, a dela potekajo skladno s 
terminskim planom in ni bojazni, da bi bila 
ogrožena naša evropska sredstva. Resnično 
moteče so jutranje in popoldanske gneče. 
Že z odprtjem ceste skozi Črno vas bodo 
razmere bistveno boljše. A normalizacijo 
razmer je v celoti realno pričakovati pred 
novim šolskim letom, k sreči pa so vmes še 

poletne počitnice. To je pravzaprav zadnji 
takšen višek težav, ki sovpada tudi z deli pri 
nadgradnji železniške proge. Prenova in 
širitev podvozov prav tako zahtevata svoj 
čas in s tem povezane zapore, vendarle pa je 
glavnina težav vendarle za nami.
Seveda pa se težnjam po razvoju ne bomo 
odpovedali. Pravnomočno je bil izbran 
izvajalec avtocestnega izvoza in povezovalne 
ceste do Vnanjih Goric. Skupaj se bosta 
projekta lotila podjetji Trgograd in GP Krk, 
oba uveljavljena in priznana gradbinca. Res 
se zatika pri podpisu pogodbe, a verjamem, 
da bomo vsi udeleženi v projektu zmogli še 
zadnji napor in tudi to rešili. 
Tako bomo prišli do rešitev za železniški in 
cestni promet, v novi finančni perspektivi pa 
bodo sredstva namenjena konkretni in 
celostni preureditvi slovenskih kolesarskih 
povezav. Seveda smo pomemben del mreže 
tudi mi in temu so namenjeni tudi prvi 
pripravljalni sestanki z odgovornimi. 
Nastajajo študije in simulacije povezav, ki 
bodo naši občini prinesle rešitve tako v smeri 
vzhod–zahod, kar je bistveno lažje, kot tudi v 
smeri sever–jug.
Za nami je obdobje rednih letnih zborov 
društev, na katerih se seznanimo z 
delovanjem teh v preteklosti kot tudi z načrti 
za prihodnje obdobje.
Vsa društva in vse spremembe so 
pomembne, a ko pride po dolgih letih do 
menjave vodstva naše domače Gasilske 
zveze Brezovica, si to zasluži posebno 
pozornost, saj gre za izjemno odgovorne 
vloge pri zagotavljanju naše skupne varnosti. 
Dolga leta sta ti zahtevni nalogi opravljala 
predsednik Marko Susman in poveljnik 
Boštjan Marinko. Sedaj se umikata v vlogi 

mentorjev novima, mlajšima vodilnima. Novi 
predsednik je tako postal Miran Repar, 
poveljnik pa Gregor Košir. 
Velika in iskrena zahvala gre odhajajočima in 
najboljše želje novima odgovornima.
Zveza je sestavljena iz dobro usposobljenih 
in opremljenih društev ter gasilcev. Ti bodo 
tudi v prihodnje temelj naše varnosti.
Pred nami je vsakoletna čistilna akcija. 
Tradicijo je prekinila bolezen COVID-19 in 
slabo vreme. To nam jo lahko zagode tudi 
sedaj, a pripravljeni smo tudi na rezervni 
termin. Če le uspete, se je udeležite v svojem 
kraju na znanih zbirnih mestih.
Dekleta, zbrana v dobrodelnem skladu, 
pripravljajo novo prireditev. Tokrat si bo v 
petek, 14. 4. 2023 ob 19.30 v dvorani Doma 
krajanov v Notranjih Goricah mogoče 
ogledati humoristično predstavo Slovenec 
in pol. Prisrčno vabljeni.
S spoštovanjem.  

župan  Metod Ropret

Spoštovane občanke in občani.

na že kar tradicionalnem 20. občinskem 
turnirju v namiznem tenisu, ki ga je v 
preserski telovadnici gostilo NTK Preserje.
Ko govorimo o športu, smo za vas  
predstavili rezultate odigranih tekem 
odbojkarjev in zavidanja vreden dosežek 
naše občanke Bojane. Bolje jo bomo 

spoznali v intervjuju v eni izmed 
prihodnjih številk Barjanskega lista.
V kulturnem domu Podpeč je potekala 
otvoritev likovne razstave Škofjeloški 
pasijon Jožeta Bartolja.
Naj vam mesec april prinese svežine, 
pozitive in spontanosti.
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GINEKOLOŠKA AMBULANTA S KONCESIJO PRIHAJA NA BREZOVICO
Občina Brezovica si je že dalj časa prizadevala, da bi pridobila 
program ginekologije in porodništva. Na Ministrstvu za zdravje 
so našim argumentom po nujnosti podelitve tovrstnega 
programa končno pritrdili in tako smo januarja letošnje leto 
dobili omenjeni program (1,0).
V Občini Brezovica se vsekakor zavedamo, da sam program 
nikakor ni dovolj, saj trenutno stanje na področju ginekologije v 
Sloveniji ni ravno rožnato. Nenazadnje tudi zaradi tega, ker 
izvajalcev praktično ni oziroma jih je zelo težko dobiti. Kljub temu 
pa smo polni optimizma pristopili k razpisu, ki smo ga objavili v 
mesecu marcu.
Občinska uprava se skupaj z županom Metodom Ropretom že 
vrsto let trudi za pridobivanje novih zdravstvenih programov, da 
bi omogočili občanom čim boljšo zdravstveno oskrbo, 
koncesionarjem pa dobre pogoje za delo. Od nastopa 
dosedanjega župana Metoda Ropreta leta   2006 je Občina 
Brezovica pridobila dodatne zdravstvene programe: ortodontija, 
družinski zdravnik (Notranje Gorice), razširitev programov 
družinskih zdravnikov, pediater, razširjen program za 
zobozdravstvo, Center za duševno zdravje otrok in mladostnikov 
ter z letošnjim letom tudi program  ginekologije in porodništva.  
Vzorne pogoje dela v naši občini ter odlično sodelovanje Občine 
Brezovica s koncesionarji je prepoznala tudi mlada ginekologinja, 
ki se javila na javni razpis. Izbrana ginekologinja je 37 let stara dr. 

Ana Lasič, ki prihaja k nam brez opredeljenih pacientov in bo 
imela prostor za približno 4.500 opredeljenih žensk.

Ginekološka ambulanta bo imela svoje prostore na naslovu 
Podpeška cesta 14, Brezovica (poslovni objekt nasproti 
trgovine Eurospin), kjer imajo že sedaj ambulante nekateri naši 
koncesionarji. Ambulanta naj bi začela delovati v poletnih 
mesecih (predvideno odprtje je 1. julija), saj je treba pridobiti še 
veliko soglasij in dovoljenj, prostor pa je treba še urediti in 
opremiti.
Ostale informacije o odprtju ginekološke ambulante s koncesijo 
bomo objavili v majski številki Barjanskega lista ter na našem 
spletnem mestu (www.brezovica.si). 

Vodja kabineta župana, mag. Nataša Smrekar

Komunala na Občini Brezovica
Pri gradnji kanalizacije počasi prehajamo v zadnji del. Ob tem se ne bo mogoče izogniti problematiki zapor na cestah. V kratkem se bodo 
dela ponovno preselila na Tržaško cesto, kar znova prinaša tegobe in zapore državne ceste. Dela se bodo izvajala na odseku od trgovine 
Mercator do Malovaške ulice. Po končanju teh del se bo na novo preplastila celotna trasa, kjer so gradili kanalizacijo. Večje gradbišče pa bo 
tudi v naselju Postaja na Brezovici, kjer bodo gradili kanalizacijo v Založnikovi ulici in na Cesti v Log. Tu bodo večkrat popolne zapore ceste.
Začela se bodo tudi dela na državni cesti Jezero–Podkraj, kjer se bodo izvajala dela za umestitev kolesarske poti in prehodov za dvoživke. 
Z izvajalcem smo dogovorjeni, da bo dela izvajal tako, da bodo prometni tokovi čim manj moteni.
Dokončanje del na Črnovaški cesti je predvideno za poletne mesece, kar bo izdatno pripomoglo k prometnim tokovom.
Začetek obnove drugega tira na odseku proge Brezovica–Borovnica je predviden za 4. maj. O vseh zaporah vas bomo obveščali na našem 
spletnem in v Barjanskem listu. Skupaj s predstavniki DRI smo si ogledali traso dokončanega tira in jih seznanili s problemi, katerih vzrok je 
treba odpraviti do končanja projekta.
Ti pred razpisom za izvajalca pa je tudi projekt gradnje novih dveh mostov na državni cesti pri gasilskem domu v Notranjih Goricah. Oba 
mostova sta dotrajana in potrebna popolne rekonstrukcije, obenem pa tudi širitve voznih površin in pločnika. V ta namen bo razširjen tudi 
podvoz pri rekonstrukciji železniške proge na tem mestu.
Vadbeni center za naša gasilska društva lepo napreduje. Prvi gasilci bodo lahko vadili v njem že pred poletjem. Poligon bo namenjen za 
vadbene vaje za vse operativce naših društev. Take vaje so izredno pomembne za usposabljanje in prikaz dejanskega stanja pri požarih in 
drugih intervencijah.

podžupan Marko Čuden
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Skupščina Gasilske zveze Brezovica uspešna    
V petek, 17. marca 2023, je bila v dvorani 
Doma krajanov Notranje Gorice skupščina 
Gasilske zveze Brezovica. Na dnevnem 
redu je zbrane pričakalo kar šestnajst 
točk. Prisotni so bili povabljeni gostje 
župan občine Brezovica Metod Ropret, 
podžupan Marko Čuden, predsedniki 
sosednjih gasilskih zvez in drugi.
Otvoritvi, sprejemu poslovnika skupščine 
ter izvolitvi organov skupščine so sledila 
poročila predsednika, poveljnika in 
finančno poročilo. Dolgoletni predsednik 
Gasilske zveze Brezovica Marko Susman je 
poročal o delu v preteklem letu: »Ljudje 
smo socialna bitja in potrebujemo druženje. 
To so pokazali množični obiski gasilskih 
veselic v obdobju po ukinitvi prireditev. 
Tudi obiski občnih zborov prostovoljnih 
gasilskih društev v letošnjem letu so 
pokazali, kako smo si želeli druženja. Upam 
in verjamem, da so ti kazalci napovedi 
dokončne oživitve dela v gasilski 
organizaciji, ki je v obdobju omejitev na več 
področjih nazadovala. Gasilska zveza 
Brezovica je imela v letu 2022 pet rednih in 
eno korespondenčno sejo upravnega 
odbora, na vseh sejah je bila udeležba zelo 
dobra, kar dokazuje resnost in pripadnost 
gasilski organizaciji. V skladu s potrjenim 
dolgoročnim planom smo nadaljevali 
nabavo orodja in naprav za operativne 
gasilske enote. V tem okviru je bilo 
sofinancirana prenova vozila za Prostovoljno 
gasilsko društvo Preserje in nabava 

podvozja za Prostovoljno gasilsko društvo 
Jezero. Začele so se aktivnosti za gradnjo 
vadbenega centra v Notranjih Goricah. 
Prostovoljno gasilsko društvo Preserje je 
pridobilo gradbeno dovoljenje za gradnjo 
novega gasilskega doma, dela bodo lahko 
nemoteno stekla v letu 2023. Tudi 
Prostovoljno gasilsko društvo Vnanje Gorice 
je v fazi pridobivanja gradbenega 
dovoljenja za gradnjo prizidka h gasilskemu 
domu.« Svoj nagovor pa je zaključil s 
spodbudnimi besedami: »Danes končujem 
svoje obdobje vodenja Gasilske zveze 
Brezovica. Pred dvajsetimi leti nisem niti 
slutil, da bo gasilska organizacija doživela 
tak vzpon. Uspešnost delovanja boste 
ocenili vi. Vem pa, da gasilska zveza oziroma 
njen predsednik ne pomenita nič brez 
visoko motiviranih in izrednih ljudi, gasilcev, 
ki vodijo prostovoljna gasilska društva in 
njihove operativne enote. Zahvaljujem se 
vsem, da ste me sprejeli in mi bili v oporo 
pri mojem delu.«
Sledilo je poročilo poveljnika Gasilske zveze 
Brezovica Boštjana Marinka: »V leto 2022 
smo vstopili skupaj z ukrepi proti epidemiji. 
Naše delo je bilo omejeno, vendar smo se 
prilagajali situaciji, tako da je delovanje 
javne gasilske službe potekalo nemoteno. 
Kmalu so se začele prebujati tudi druge 
aktivnosti. V marcu smo imeli prvo večjo 
preizkušnjo gašenja požara v naravi na 
Brezovici. Aktiviranih je bilo pet gasilskih 
enot s 47 gasilci. Julija in avgusta smo 

prestavili v višjo prestavo. Zaradi izjemno 
sušnega obdobja je prišlo do največjega 
požara v zgodovini Slovenije v naravnem 
okolju. Štirinajst dni smo gasili požar na 
Krasu. Zvrstile so se vse enote in to več kot 
enkrat. Sodelovali smo tudi na požaru 
Socerb. Odziv gasilcev je bil odličen. 
Septembra so nas pričakale intervencije 
zaradi vetroloma in poplav. Intervencije so 
bile v letošnjem letu povečane. Skupaj smo 
imeli 101 dogodek v 76 dneh, s tem je bilo 
opravljenih 167 izvozov vseh gasilskih enot. 
Ob koncu tega mandata tudi jaz zaključujem 
svojo pot kot poveljnik Gasilske zveze 
Brezovica in se zahvaljujem vsem, ki so na 
tej poti sodelovali in pomagali.«
Na skupščini so bili prisotni vsi delegati 
zveze, zato smo prisluhnili poročilu 
nadzornega odbora in verifikacijske 
komisije. Gasilci so sprejeli podana poročila 
in podelili razrešnico za organe Gasilske 
zveze Brezovica za mandatno obdobje 
2018–2023. Sledilo je poročilo kandidacijske 
komisije in volitve organov Gasilske zveze 
Brezovica za obdobje 2023–2028. Delegati 
so potrdili novega predsednika Gasilske 
zveze Brezovica Mirana Reparja in 
poveljnika Gasilske zveze Brezovica 
Gregorja Koširja. Sledila je še izvolitev 
drugih organov in delegatov.
Program dela in finančni načrt za leto 2023 
je podal novoizvoljeni predsednik Miran 
Repar: »Zavedam se, da stopam v velike 
čevlje, da ste me potrdili za pomembno 
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funkcijo in trudil se bom, da bom uspešno 
vodil Gasilsko zvezo Brezovica. V letu 2023 
planiramo naslednje aktivnosti: 
koordinacija in usmerjanje delovanje 
prostovoljnih gasilskih društev, sodelovanje 
z Gasilsko zvezo Regija Ljubljana, Gasilsko 
zvezo Slovenije, civilno zaščito in Občino 
Brezovica ter sodelovanje s sosednjimi 
gasilskimi zvezami. Spremljali bomo dela 
komisij pri zvezi, skrbeli za zakonitost 
delovanja društev in zveze ter za ugled 
gasilske organizacije v občini, regiji in 
državi. Pripravili bomo aneks h pogodbi o 
opravljanju javne gasilske službe v Občini 
Brezovica, pomagali pri nabavi gasilskega 
vozila za Prostovoljno gasilsko društvo 
Jezero, dokončanju gasilskega občinskega 
poligona v Notranjih Goricah in si 
prizadevali za obnove gasilskih domov. 
Pripravili bomo dolgoročni program za 
razvoj gasilske organizacije v občini in za 
podpis protokola o medobčinskem 
sodelovanju z Mestno občino Ljubljana. 
Sodelovali bomo na kongresu Gasilske 

zveze Slovenija, organizirali strokovno 
ekskurzijo ter tradicionalni pohod na Krim, 
predvsem pa skrbeli za pozitivno vzdušje v 
gasilski organizaciji.
Sledili so pozdravni nagovori gostov, prvi je 
zbrane pozdravil predstavnik Gasilske zveze 
Regija Ljubljana, sledil je župan Občine 
Brezovica Metod Ropret. »Odločili ste se o 
spremembi, pomladitvi vašega vodstva. Ne 
glede na to, da trdno verjamem, da bo 
dosedanje vodstvo zagotovo stalo ob strani 
novemu, obračamo nov list. Če so 
medsebojni odnosi iskreni in urejeni, se je s 
težavami bistveno lažje soočati,« je poudaril 
župan. Sledili so pozdravi predstavnikov 
Gasilske zveze Vrhnika, Gasilske zveze 
Dolomiti, Gasilske zveze Horjul, Gasilske 
zveze Ljubljana in predsednika krajevne 
skupnosti Podpeč - Preserje Mitje Bervarja. 
Prostovoljno društvo Goričica - Prevalje je 
predalo prapor Gasilske zveze Brezovica 
Prostovoljnemu gasilskemu društvu 
Preserje. Na koncu so bila podeljena 
posebna priznanja in odlikovanja. Za dobro 

vodenje društva je posebno odlikovanje 
prejela Marjana Pograjc. Odlikovanje sta 
prejela tudi Jernej Novak in Miha Suhadolnik 
za dolgoletno aktivno sodelovanje in 
pomoč zvezi. Odlikovanje za posebne 
zasluge je prejel Tomaž Šivic. Gasilsko 
odlikovanje za posebne zasluge sta prejela 
tudi župan Metod Ropret in podžupan 
Marko Čuden. Po koncu občnega zbora se 
je Tanja Dular v imenu vseh simbolično 
zahvalila odhajajočima predsedniku in 
poveljniku zveze za vsa dolga leta truda in 
sodelovanja. Večer je z nastopom zaključil 
Podpeški oktet.

Eva Povirk
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Občni zbori prostovoljnih gasilskih društev v naši občini
Prostovoljno gasilsko društvo Brezovici 

pod Krimom – občni zbor 14. 1. 2023

V letu 2023 ima Prostovoljno gasilsko društvo 
Brezovici pod Krimom te cilje: vključevanje 
mladine v gasilsko dejavnost, ureditev domov 
na Gorenji in Dolenji Brezovici, ureditev 
okolice gasilskih domov, nabava opreme in 
prirejanje dogodkov za vse vaščane. V letu 
2022 so imeli nekaj intervencij. Med 
obsežnimi požari v naravnem okolju na Krasu 
in Primorskem so bili pozvani trikrat. Neurje z 
močnim vetrom je na Dolenji Brezovici 
odkrilo nekaj streh, posredovali pa so tudi na 
delovni nesreči na Gorenji Brezovici. 
Organizirali so dve društveni, dve med-
društveni ter pet elementarnih vaj.
Na občnem zboru so podali razrešnico 
dosedanjim organom društva; novi pred-
sednik društva je postal Gašper Francelj, 
poveljnik pa Jure Rogelj.
Prostovoljno gasilsko društvo Preserje – 

občni zbor 21. 1. 2023

Prostovoljno gasilsko društvo Preserje je po 
več letih truda in načrtovanja realiziralo 
investicijo v dotrajano vozilo GVV-1 Iveco 
Daily, ki so ga v društvo pripeljali leta 2012. Po 
dolgih letih čakanja so v februarju prejeli 
novico o izdanem gradbenem dovoljenju za 
gasilski dom. Namestili so nova garažna vrata 
v prizidku starega gasilskega doma. 
V preteklem letu so zabeležili sedem 
intervencij. Od tega sta bili dve obsežna 
požara, eden na Krasu, drugi pa gašenje 
stanovanjskega objekta na Jezeru. Na 
domačem terenu so opravili tri društvene 
vaje in dve v sodelovanju s sosednjimi društvi. 
Opravili so več kot dvanajst elementarnih vaj.
Predsednik ostaja še naprej Aleks Šeškar 

Mavec, poveljnik pa Miha Stražišar.
Prostovoljno gasilsko društvo Jezero – 

občni zbor 27. 1. 2023

Prostovoljno gasilsko društvo Jezero je v 
letošnjem letu obeležilo jubilejni, stoti redni 
občni zbor. Društvo trenutno šteje 271 članov. 
Zvrstilo se je nekaj intervencij, udeleževali in 
pomagali pa so tudi sosednjim enotam, s 
katerimi vedno bolj sodelujejo. Njihova 
pomoč je segala tudi onkraj naše občine, saj 
so pomagali pri zaščiti in reševanju v Črnomlju 
in na Krasu. V pričakovanju je največja 

investicija do sedaj, prihod novega gasilskega 
vozila GVC-1, katerega pričakujejo konec 
aprila oziroma v začetku maja. Staro vozilo bo 
ostalo v gasilski zvezi, saj ga bodo predali 
Prostovoljnemu gasilskemu društvu Notranje 
Gorice.
Člani društva so potrdili nove organe društva. 
Predsednik PGD Jezero je postal Marko 

Susman, poveljnik pa Anže Rončelj. 
Prostovoljno gasilsko društvo Podpeč – 

občni zbor 28. 1. 2023

Člani Prostovoljnega gasilskega društva 
Podpeč so podali razrešnico dosedanjim 
organom društva. Novi predsednik je postal 
Primož Majcen, poveljnik pa Tomaž 

Juvančič. Ob koncu so podelili napredovanja 
in priznanja zasluženim članom.
Prostovoljno gasilsko društvo Brezovica 

pri Ljubljani – občni zbor 29. 1. 2023

V preteklem letu je imela operativna enota 
Prostovoljnega gasilskega društva Brezovica 
27 intervencij. V spominu sta jim ostala 
predvsem dva večja dogodka, katerih 
obsežnosti nismo ravno vajeni. Prvi dogodek 
je bil večji požar v naravi v gozdu nad naseljem 
Radna, drugi pa poletni katastrofalen požar 
na Krasu. Opravili so enajst elementarnih vaj, 
izvedli dve društveni in eno meddruštveno 
vajo. Novoizvoljena predsednica je Sonja 

Japelj, poveljnik pa ostaja Jure Jamnik.
Prostovoljno gasilsko društvo Vnanje 

Gorice – občni zbor 4. 2. 2023

Načrt dela za 2023 obsega izvedbo 
društvenih, meddruštvenih in elementarnih 
učnih vaj. Načrtujejo tudi udeležbo na 
občinskem tekmovanju v GŠTD, izdelavo 
gradbene dokumentacije za pridobitev 
gradbenega dovoljenja za prizidek, odkup 
zemljišča za prizidek in parkirna mesta, 
organizacijo veselice, dopolnitev gasilske 
zaščitne opreme ter redno vzdrževanje 
opreme in vozila. Predsednik društva ostaja 
David Pezdir, poveljnik pa Žiga Šebenik.
Prostovoljno gasilsko društvo Notranje 

Gorice - Plešivica – občni zbor 10. 2. 2023

Prvič je občni zbor Prostovoljnega gasilskega 
društva Notranje Gorice - Plešivica potekal v 
novem gasilskem domu. Kot prostovoljci so 
člani društva sodelovali na gasilski olimpijadi, 
ki je potekala v Celju, organizirali so kresovanje 

in sodelovali na kolesarskih dirkah.  
Operativna enota je uspela izvesti dvanajst 
elementarnih in dve društveni vaji ter 
sodelovati na dveh meddruštvenih vajah. 
Štirinajstkrat so posredovali na požarih v 
objektih in naravi, enaindvajsetkrat pa na 
tehničnem reševanju in reševanju obolelih 
oseb. S petimi izmenami so sodelovali na 
gašenju na Krasu. 
Novi predsednik društva je Krištof Alič, 
poveljnik pa Matjaž Rakovec.
Prostovoljno gasilsko društvo Kamnik pod 

Krimom – občni zbor 11. 2. 2023

V letu 2022 so v vrste Prostovoljnega 
gasilskega društva Kamnik pod Krimom 
pridobili kar 23 novih članov. Operativna 
enota je pričela s ponovnim rednim 
izvajanjem aktivnosti kot v preteklih letih. 
Redno so se sestajali na tehničnih dnevih, kjer 
so izvajali elementarne vaje, čistili in vzdrževali 
gasilski dom. Prav tako so izvajali redna in 
izredna vzdrževalna dela na vozilih. Udeležili 
so se občinskega tekmovanja v 
gasilskošportnih disciplinah, kjer so nastopile 
štiri ekipe, tri od teh pa dosegle prva tri mesta, 
s čimer so si zagotovile nastop na regijskem 
tekmovanju. 
Izvedli so dvanajst elementarnih, dve 
društveni in eno meddruštveno vajo. V 
preteklem letu je imela operativna enota 
sedemnajst intervencij, ki so se razlikovale po 
samem obsegu. 
Če bodo razmere dopuščale, bodo v 2023 
nadaljevali z delom in poskusili mladino 
aktivno vključiti v gasilske vrste, poskrbeli 
bodo za ograjo v okolici gasilskega doma ter 
izvedli proslavo in veselico ob 110. obletnici 
domačega društva. Predsednik društva je 
Alen Kramar, poveljnik pa Nejc Ulaga.
Prostovoljno gasilsko društvo Goričica – 

Prevalje pod Krimom – občni zbor 25. 2. 

2023

Prostovoljnemu gasilskemu društvu Goričica 
- Prevalje pod Krimom so se pridružili novi 
člani. Pionirji in mladinci so se udeležili 
tekmovanja na Rakitni v štirih ekipah. Jeseni 
so se pionirji še enkrat odpravili na 
tekmovanje, tokrat na občinsko tekmovanje v 
Horjul. Osrednji jesenski dogodek je bila 
priprava veselice V preteklih mandatih so v 
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društvu uresničili načrtovan in težko pričakovan cilj – zamenjavo 
gasilskega vozila. Njihove potrebe jih sedaj vodijo k prenovi 
gasilskega doma, da bo ta prijeten in uporaben. 
V preteklem letu so sodelovali na treh intervencijah - pomoči pri 
helikopterskem prevozu, gašenju na Krasu in odstranjevanju 
nevarnih ovir na lokalnih cestah. 
Nova predsednica društva je Damjana Janeš Kovačič, poveljnik 
pa Benjamin Šuštaršič.
Prostovoljno gasilsko društvo Rakitna – občni zbor 3. 3. 2023

V preteklem letu je operativna enota Prostovoljnega gasilskega 
društva Rakitna posredovala kar na osmih intervencijah. Izvajali 
so vaje, pospravljali in čistili gasilsko opremo in vozila ob suši 
oskrbeli vikendaše s pitno vodo ter pregledali hidrantno omrežje. 
Plan dela za leto 2022 je bil v celoti realiziran. Po dolgem predahu 

Na eni prvih sej v tem mandatu je Svet KS 
Podpeč - Preserje razpravljal o možnosti 
ohranitve podružnične šole (POŠ) na Jezeru 
in sprejel sklep, da je interes, da šola ostane, 
velik, da pa je potrebno ugotoviti, ali šola 
ostane v obstoječih prostorih ali pa se išče 
nove možnosti.
Ena prvih aktivnosti v smeri informiranja 
Sveta KS je bilo povabilo predstavnikov 
Društva učiteljev podružničnih šol (v 
nadaljevanju DUPŠ) na srečanje. Tako smo 
se 24. 2. v POŠ Jezero srečali predstavniki 
KS, predstavniki DUPŠ, vodja šole Jezero, 
ga. Kužatko, ravnateljica OŠ Preserje, ga. 
Krajnc Urbanija ter podravnateljica, ga. 
Cevc.  Skupaj smo si ogledali prostore šole 
in okolico, svetnik KS, ki se ukvarja z 
adaptacijami stavb, g. Gruden, je podal svoj 
vidik glede možnosti obnovitve, nato se je 
razvila razprava na temo pomena 
podružničnih šol.

je uspešno nastopila gasilska mladina. Tekmovali so na gasilski orientaciji in občinskem tekmovanju v gasilsko športnih disciplinah. 
Predsednik društva ostaja Tomaž Šivic, novi poveljnik pa je Anže Mikuž.

Gostje so bile navdušene nad lego šole; 
izpostavile so super izhodišče šole na Barje, 
v gozd, na travnike … Na vrtu je potok, v 
neposredni bližini pa naravno jezero z obalo 
in reka Ljubljanica. Utrnilo se jim je nešteto 
zamisli, kaj s prvo triado početi tukaj. Dve 
učiteljici, ki učita na približno 140 let stari 
podružnici, sta povedali, da je naša stavba 
na prvi vtis v veliko boljšem stanju, kot 
njihova.
Gostje so poudarile, da je ena največjih 
prednosti šolanja na POŠ majhnost 
oddelkov, kjer se učitelj lahko bolj osebno 
posveti učencem. Vsi so vključeni v vse 
aktivnosti; tako hitreje razvijejo 
samostojnost, odgovornost, naučijo se 
nastopanja, večkrat pridejo na vrsto pri 
razrednih nalogah …  Tako ravnateljica OŠ 
Preserje kot tudi druge gostje vedo 
povedati, da se opazi razliko med učenci, ki 
so prvo triado obiskovali v POŠ, in učenci, ki 
so od začetka v matični šoli. Ga. Krajnc 
Urbanija, ki ima izkušnje iz obeh naših 
podružnic, pove, da je opazila, da je na 
podružnici veliko manj nasilja: mlajši otroci 
so zaščiteni pred nadlegovanjem starejših 
učencev. Šola v domačem kraju otrokom 
pomeni varno bližino doma in predstavlja 
dobro možnost, da otrok razvije pripadnost 
kraju.
Za konec je ravnateljica še izrazila skrb, ker 
se vse več staršev iz Jezera in Podpeči odloči 
otroka v prvo triado voziti v Preserje, oddelki 
v podružnici pa se počasi praznijo. Če se bo 

trend nadaljeval, obstaja resna nevarnost, 
da bo otrok v podružnici premalo, da bi 
upravičili njen obstoj. Zato na tem mestu 
apeliramo na starše, naj izkoristijo možnost, 
da njihovi otroci prva leta šole obiskujejo v 
majhnem oddelku v domačem okolju. Člani 
Sveta KS pa se bomo potrudili, da skupaj z 
Občino Brezovica najdemo pravo rešitev 
ohranitve POŠ Jezero. Poslopje obstoječe 
šole z izboljšanjem statike ponuja možnost 
pridobitve velikega prostora za namen 
športne vzgoje ter povečanje števila 
razredov. 

Nenazadnje pa bo POŠ Jezero v letu 2025 
praznovala 100. obletnico delovanja in na 
ta častitljiv jubilej  se moramo – tudi v 
zahvalo vsem, ki so doprinesli, da jo imamo 
– dobro pripraviti. 
Kot so zaključile naše gostje iz DUPŠ, je 
podružnična šola srce kraja, in prav je, da 
ostane. 

Za KS Podpeč - Preserje, 
Mateja Šuštaršič

Eva Povirk

Podružnična šola je 
srce kraja
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Spoštovane krajanke in krajani Rakitne, po 
pridobitvi poplavne študije občina 
nadaljuje projektiranje kanalizacije, ki še 
manjka v Rakitni. Razdelila jo je v štiri faze. 
Prva faza obsega preostanek Boršta, 
Gmajno in kratke linije pri župnišču, nad 
Brenceti in pri Kržiču. Druga faza obsega 
Hrib, Hudi konec, Žabji grič, območji pri 
Logarju in do Čakovca ter linijo do hotela. 
Tretja faza obsega območje od Novakov do 
Stevnika in del Krožne ceste za jezerom. V 
četrti fazi je preostalo območje vikendov.
Za prvo fazo ima občina že vse služnosti in 

Projektiranje kanalizacije na Rakitni napreduje

foto: Anže Malovrh

podrobne načrte. V kratkem bo oddala 
vlogo za pridobitev gradbenega dovoljenja, 
ki naj bi ga dobila v naslednjih mesecih. V 
drugi polovici letošnjega leta bo 
podrobnejše projektiranje druge faze in 
pridobivanje služnosti. KS prosi lastnike 
zemljišč za sodelovanje, sledita pa  tretja in 
četrta faza.
V novi evropski finančni perspektivi so v 
naslednjih dveh letih na vidiku razpisi za 
gradnjo kanalizacije v naseljih take velikosti, 
kot je Rakitna. Občina bo kandidirala z 
vsemi območji, za katera bo imela do takrat 
pridobljena gradbena dovoljenja. Dodatni 
vir bodo lahko investicijska sredstva 
ljubljanskega holdinga, če bo sočasno 
prenovljen vodovod, za kar je po 40 letih že 
čas. Kogar zanima idejna skica štirih faz 
kanalizacije, jo lahko pride pogledat v 
pisarno KS v času uradnih ur ob četrtkih 
med 19. in 20. uro. Tam lahko dobite tudi 
kontakt projektanta, če vas zanimajo 
podrobnosti.

Z vodstvom občine in predstavnikom Snage 
smo imeli znova sestanek o problemu treh 
ekoloških otokov ob glavni cesti. Ker 
prostorskih pogojev za centralni eko otok 
še nekaj let ne bo in ker se porajajo tudi 
drugi pomisleki o tej možnosti, smo se 
dogovorili za naslednjo rešitev. Ekološki 
otok pri pokopališču bomo bistveno 
zmanjšali na posode, ki so potrebne samo 
za pokopališče, in ga prestavili. Na ostalih 
dveh ekoloških otokih bo občina z začetkom 
maja namestila ključavnice na črne posode 
in razdelila ključe tistim, ki plačujejo za 
smeti. Upamo, da s tem v njih ne bo več 
gradbenih in kosovnih odpadkov, ki tja 
nikakor ne spadajo. Ponovno pozivam vse, 
da v posode določene barve odlagate samo 
tisto, kar spada vanje, in da kartonske škatle 
razrežete in sploščite, preden jih odložite v 
modre posode. Za red in nered smo 
soodgovorni vsi.

Za KS Rakitna Gorazd Kovačič
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Novice iz KS Brezovica
Spoštovane krajanke in krajani Brezovice. 
V marcu smo se svetniki KS Brezovica dobili 
na 5. redni seji, na katero smo povabili vseh 
6 svetnikov občinskega sveta, ki stanujejo 
na Brezovici. Seje so se udeležili 4 svetniki, 2 
svetnici pa se seje žal nista mogli udeležiti. 
Po predstavitvi delovanja KS in načrtih ter 
ciljih za mandatno obdobje se je oblikovala 
plodna razprava. Verjamemo, da bo prinesla 
k dobremu sodelovanju med krajevnimi in 
občinskimi svetniki z Brezovice.
Mirovali nismo niti s pobudami. Na Mercator 
d.d. smo poslali pobudo za donacijo v eno 
od otroških igrišč na Brezovici ob priložnosti 
odprtja nove Mercator trgovine v 
Trgovskem centru na Brezovici. Odgovor 
čakamo. Izdali smo soglasje za postavitev 
avtomata za sveče na pokopališču. Izdali 
smo naročilnice trem povabljenim 
arhitektom za idejno zasnovo nove mrliške 
vežice na pokopališču Brezovica. JKP 
Brezovica smo poslali pobudo za namestitev 
dodatnega smetnjaka na lokaciji hangarja 
(Aeroklub Brezovica). Popravili smo 
pomanjkljivosti na otroškem igrišču na BŠK 
Radna, ki bo sedaj spet ustrezno urejeno 
služilo svojemu namenu.
Naše pobude ne ostajajo preslišane. 

Vzpostavili smo komunikacijo z Direkcijo RS 
za vode glede potoka Radna, čakamo pisni 
odgovor. Prejeli pa smo pisni odgovor 
Direkcije RS za infrastrukturo glede pobude 
za povečanje prometne varnosti. Glede na 
pridobljeni mnenji redarstva in policije 
verjamemo, da bodo prometno varnost 
izboljšali z namestitvijo dodatne urbane 
signalizacijske opreme v skladu z izdanimi 
smernicami. Dobili smo rezultate vzorčenja 
vode pitnika na Konjskem britofu. Voda je 
ustrezna za ohladitev v vročih poletnih 
dneh. Točno poročilo si lahko preberete v 
priponki zapisnika 5. seje KS. 
Prejeli smo informacijo, da poteka izdelava 
Elaborata pasivne protihrupne zaščite na 
Tržaški cesti na osnovi naročila Ministrstva 
za infrastrukturo RS. Podrobnejših 
informacij o projektu nimamo, smo pa 
glede na razpoložljive informacije zadržani 
do nameščanja protihrupnih ograj tudi na 
Tržaški cesti. Menimo, da je potrebno za kraj 
Brezovica pričeti z nujnim načrtovanjem 

urejenih prehodov, nadhodov in podhodov 
čez Tržaško cesto, avtocesto in železnico ter 
na ta način znova povezati kraj Brezovica v 
celoto, prijazno krajanom za urbano gibanje 
v okolju. Poskusili bomo pridobiti več 
informacij.
Za nami je čistilna akcija, ki je bila v soboto, 
25. 3. Verjamem, da smo se je udeležili v čim 
večjem številu in poskrbeli za čistočo 
našega kraja. Za nami pa je tudi dogodek 
ob Materinskem dnevu, ki smo ga v KS 
Brezovica pripravili v sodelovanju z KS 
Vnanje Gorice in OŠ Brezovica pri Ljubljani. 
Obema se zahvaljujemo za sodelovanje, 
prav tako pa tudi vsem sponzorjem, ki so 
prispevali donacije, ki so poleg KS Brezovica 
in KS Vnanje Gorice omogočili, da je bila 
prireditev REPKI za vse brezplačna.

Spodbujamo vse krajane, da se na nas po 
e-pošti na naslov brezovicaks@gmail.com 
obrnejo s predlogi za razvoj kraja Brezovica 
in utripa življenja v njem.
 

KS Brezovica, Matej Plevnik

Županov sklad občine Brezovica vas tudi to pomlad vabi na dobrodelno prireditev, ki se bo odvijala v Kulturnem Domu v Notranjih 
Goricah v petek, 14. aprila ob 19. 30 uri. Za vesel in nasmejan večer bosta poskrbela komika Aleš in Perica s komedijo Slovenec in pol. 
Izkupiček od prodanih vstopnic bomo tudi tokrat namenili socialno ogroženim družinam in posameznikom v naši občini. Vstopnice 
lahko naročite in kupite v predprodaji na občini Brezovica, možnost nakupa pa bo tudi uro pred predstavo v avli kulturnega doma. 
Vljudno vabljeni.

Upravni odbor županovega sklada
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Tretja redna seja Sveta Občine 
Brezovica
V četrtek, 23. februarja 2023, je v Modri dvorani na Brezovici 
potekala tretja redna seja Sveta Občine Brezovica. Na dnevnem 
redu je svetnike pričakalo devet točk. Aktualno dogajanje v občini 
je v začetku seje povzel župan občine Brezovica Metod Ropret. 
Občinski svet se je seznanil z Elaboratom o cenah storitev obvezne 
občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo in 
Elaboratom o cenah storitev obvezne občinske gospodarske 
javne službe odvajanje in čiščenje komunalne odpadne vode za 
leto 2023 in dodatkom k obema Elaboratoma ter dal pozitivno 
mnenje k predlaganim cenam ter potrdil subvencije storitev 
odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode za leto 2023.
Vse cene so v EUR.

Storitev

Storitev

Enota

Enota

Potrjena cena 
v EUR/m³

Potrjena cena 
v EUR/m³

Subvencija Občine 
v EUR/m3

Subvencija Občine 
v EUR/m3

Zaračunana 
cena v EUR/m³

Zaračunana 
cena v EUR/m³

1

1

2

3

vodarina

odvajanje

čiščenje

greznice 
in MKČN

m³

m³

m³

m³

0,9756

1,0547

1,3714

1,3666

0,9756

0,6547

1,1713

1,1666

–

0,4000

0,2000

0,2000

Zaračunana cena storitev javne službe je potrjena cena, zmanjšana 
za subvencije, ki posameznim odjemalcem pripadajo.
Naslednja točka na dnevnem redu je bil Sklep o določitvi cene 
posameznih programov za predšolsko vzgojo Vrtcev Brezovica. 
Pretekle cene programov so bile sprejete 1. 10. 2020. Glede na to, 
da so bile cene spremenjene pred več kot dvema letoma, pa je v 
vmesnem obdobju prišlo do občutne spremembe okoliščin. Med 
glavne dejavnike, ki vplivajo na potrebo po zvišanju cen 
programov, lahko uvrstimo rast plač in celotnih stroškov dela v 

javnem sektorju in neugodne makroekonomske okoliščine. 
Občinski svet je predlagani Sklep o določitvi cene posameznih 
programov za predšolsko vzgojo Vrtcev Brezovica sprejel. V 
veljavnost bo stopil s 1. 2. 2023.
Cene posameznih programov za predšolsko vzgojo Vrtcev 
Brezovica znašajo na otroka:

1

3

5

7

9

2

4

6

8

10

663,41 €/mesec 

529,55 €/mesec

531,23 €/mesec

441,98 €/mesec

2,83 €

494,79 €/mesec

486,51 €/mesec

418,82 €/mesec

413,29 €/mesec

4,50 €

I. Starostna skupina

Kombinirani oddelek

I. Starostna skupina – poldnevni program, 4–6 ur

Kombinirani oddelek – poldnevni program, 4–6 ur

Odbitek za hrano

II. Starostna skupina

Otroci 3–4 leta

II. Starostna skupina – poldnevni program, 4–6 ur

Otroci 3–4 leta – poldnevni program, 4–6 ur

Strošek rezervacije

Občinski svet Občine Brezovica je sprejel Odlok o podelitvi 
koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni 
dejavnosti v Občini Brezovica (področje ginekologije in 
porodništva). Ginekologija omogoča opredeljevanje tudi 4.000 
pacientkam. Vzpostavitev lahko pričakujemo do poletja. 
Svetniki so podali tudi mnenje o kandidatu za ravnatelja Osnovne 
šole Brezovica. Na razpis se je prijavila ena kandidatka, trenutna 
ravnateljica Meta Trček. Potekala je živahna razprava med svetniki, 
kljub temu pa je občinski svet podal pozitivno mnenje k delovnemu 
mestu ravnateljice Osnovne šole Brezovica. 
Zadnja točka na dnevnem redu je bila ukinitev javnega dobra v 
katastrski občini Brezovica, natančneje v naselju Žabnica v 
Notranjih Goricah. Javno dobro se ukinja z namenom, da bo 
Občina Brezovica lahko uredila zemljiškoknjižno stanje javne poti. 
Svetniki so sklep potrdili. S tem se je 3. seja sveta zaključila.

Eva Povirk
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Medgeneracijsko sodelovanje vrtca in doma starejših Notranje Gorice
Eno od glavnih načel iz Kurikula za vrtce je 
načelo sodelovanja z okoljem. Otroke 
navajamo na vzpostavljanje širše socialne 
mreže tudi s sodelovanjem z domom 
starejših v našem kraju. Ob sodelovanju 
krepimo vezi med mladimi in starejšimi in 
tako prispevamo k rasti medgeneracijskih 
vrednot. 
Izkustva druženja s stanovalci iz doma 
krajanov je bilo deležnih že več generacij 
naših otrok. Pred koronskim časom so bili 
možni tesnejši stiki med otroki in starostniki. 
Med drugim smo otroci in varovanci doma 
s skupnim sprehodom obeležili dan 
Alzheimerjeve bolezni, imeli smo skupna 
pustovanja in razne nastope.
Med korono pa smo stike ohranili prek risb 

in izdelkov otrok. Starostnikom smo dan 
polepšali z obiskom v pustnem in zimskem 
času, kjer so nas stanovalci doma opazovali, 
kako smo rajali na ploščadi in oblikovali 
snežake na vrtu.

V letošnjem šolskem letu nas je nekaj 
stanovalcev z osebjem presenetilo in nam 
polepšalo dan s Kamenčki hvaležnosti. 
Kamenčki so bili lično poslikani in popisani 
z lepimi sporočili. Otroci se srečanj in 
ustvarjanja drobnih pozornosti, ki se 
zrcalijo skozi njihove izdelke, veselijo, so na 
njih ponosni in se z veseljem odpravijo na 
obisk v dom starejših občanov Notranje 
Gorice. Mogoče tudi zato, ker nas tam 
sladko pocrkljajo…
Vsekakor nas skupna doživetja povezujejo, 
nam dajejo zadovoljstvo in prispevajo k 
kvaliteti naših življenj.
 

Otroci skupin Barjančki in Mehurčki z 
vzgojiteljicami iz POŠ Notranje Gorice.

Juhuhu, pust je tu!
Čakali smo in čakali. Pa smo ga dočakali. Se 
sprašujete, kaj? Pust, seveda. Tako se je v 
torek, 21. 2. 2023, ob 10. uri odpravila 
pustna povorka izpred POŠ Notranje 
Gorice do DEOS Centra starejših občanov 
Notranje Gorice. V povorki nas je bilo 137 
maškar. Že med potjo do Centra so nas s 
hupanjem in mahanjem pozdravljali 

vozniki in voznice. Stanovalci so nas že 
nestrpno pričakovali na oknih. Nekateri 
izmed njih so bili prav tako maškare. Prek 
zvočnika so slišali pustne pesmi, ki so jih 
zapele maškare. Z navdušenjem so 
zaploskali in mahali. 
Veseli in zadovoljni smo se vrnili nazaj v 
šolo. Če smo bili uspešni pri preganjanju 
zime, bomo še videli.

Pohod na Nanos
V okviru Planinskega krožka smo se učenci 
OŠ Preserje in nekaj staršev v  soboto, 18. 3. 
2023, podali na Nanos. Zjutraj  nas je 
pričakalo sonce, ki nam je delalo družbo ves 
dan. Tega smo bili še toliko bolj veseli, saj 
smo prejšnji izlet morali odpovedati zaradi 
slabega vremena. 
Izleta smo se udeležili v sodelovanju s PD 
Podpeč-Preserje, pridružila se nam je tudi 
skupina učencev Planinskega krožka OŠ 
Brezovica.
Z avtobusom smo se odpeljali do Razdrtega, 
od tam naprej pa smo šli vsi dobre volje peš. 
Pot je bila razgibana – čez travnik, skozi 
gozd, čez skale,  po cesti, skratka vsega po 
malem. Najbolj je bilo seveda zabavno 
plezanje čez skale. Vmes smo imeli krajše 

postanke za mini okrepčilo.  Prvi daljši 
postanek je bil pri cerkvi sv. Hieronima, saj je 
v želodčkih že krulilo. Nato smo se še malo 
potrudili po poti navkreber, vedoč, da je cilj 
že zelo blizu. Nekaj najbolj zagnanih 
učencev in  staršev  (seveda z vodnikom na 
čelu) se je tik pod vrhom odločilo na hitro  
osvojiti še vrh Grmada (1207 m), kjer smo 
vestno žigosali planinske dnevnike, potem 
pa pohiteli za preostalo skupino na vrh do 
Vojkove koče. Na jasi pod kočo je 
postavljenih veliko klopi in miz, kjer smo si 
odpočili, spraznili nahrbtnike in veselo 
poklepetali. V kočo ni bilo možno vstopiti, 
ker jo prenavljajo, je pa zato na dvorišču 
postavljen kontejner, kjer se da kupiti kaj za 
pod zob.
Odpravili smo se še na najvišji del, na Plešo, 
kjer smo bili nagrajeni z enkratnim 

razgledom. Malo je sicer tudi pihalo, ampak 
to sodi zraven, saj smo le bili na kraški 
planoti.
Pot navzdol je minila hitro, tako da smo bili 
kmalu spet na parkirišču pri avtobusu, od 
koder  smo se veseli in zadovoljni odpeljali 
proti domu.  Veselimo se že prihodnjega 
izleta, ko se bomo podali na Slavnik.

za Osnovno šolo Preserje Andreja Košir

V imenu kolektiva zapisala Saša Žagar, vodja POŠ Notranje Gorice
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40. obletnica aktivnega delovanja Folklorne skupine Rožmarin iz 
Vnanjih Goric
Decembra 1981 je bila ustanovljena 
folklorna skupina v Vnanjih Goricah. Gospa 
Magdalena Pezdir je prevzela folklorno 
sekcijo in pozneje postala mentorica in 
predsednica folklorne skupine. Prvi 
umetniški vodja je bil Borut Mavsar, ki je 
postavil odlične temelje vodenja vaj in 
nastopov, tako s strokovnega kot tudi z 
družabnega vidika. Pristop in metode 
izvajanja vaj, učenja tehnike korakov in 
vodenje ter koordinacijo nastopov smo 
prevzeli prav od Boruta in jih uporabljamo 
še danes. 
V najboljših časih folklorne skupine (prvih 
deset let) je bilo v skupini za dve polni 
postavi plesnih parov in še kakšna rezerva 
bi se našla. Za uvrstitev na nastop je bila 
zahtevana 95 do 100-odstotna prisotnost. 
Kdor ni dosegal zahtevane prisotnosti na 
vajah, ni plesal na nastopu.
Prvi harmonikar je bil naš sovaščan Tomaž 
Novak. Njegov talent in vrhunsko znanje 
igranja diatonične   harmonike sta pripo-
mogla k prepoznavnosti skupine v tistem 
času.
Prve nastope je skupina izvajala v 
izposojenih nošah oziroma kostumih, 
pozneje pa je gospa Magdalena Pezdir iz 
leta v leto šivala nove in nove kostume. 

Danes se skupina lahko pohvali z naborom 
prekmurskih, belokranjskih, štajerskih, 
dolenjskih, gorenjskih, krakovskih, tržaških 
in istrskih kostumov, z mestnimi kostumi iz 
začetka 19. stoletja in kostumi za ljudske 
godce – za Marostarske Štoplce.
Skupina je v vseh teh letih s številnimi 
nastopi doma in v tujini s ponosom in 
veseljem predstavljala Slovenijo s 

slovenskim ljudskim plesnim izročilom. 
Nastopajoči so na gostovanjih doma in v 
tujini doživeli veliko lepega, spoznavali tuje 
plesne skupine, njihove plese, pesmi, 
običaje in navade. Vsem članom je folklorna 
skupina bila v veliko veselje in zadovoljstvo. 
Evidenca kaže, da je v vseh teh letih skupina 
več kot 750-krat, plesalo in zamenjalo pa se 
je več kot štiristo plesalcev.
Praznovanje 40-letnice folklorne skupine 
Rožmarin bi moralo biti že pred dvema 
letoma, a je epidemija žal to preprečila. 
Kljub temu se člani folklorne skupine še 
bolj zavzeto pripravljajo na celovečerna 
nastopa, ki bosta v petek, 14. aprila 2023, 
in soboto, 15. aprila 2023 ob 19.00 uri v 
Domu krajanov Vnanje Gorice.
Plesalke in plesalci, glasbenice in glasbeniki 
in vodstvo folklorne skupine Rožmarin 
vabijo vse občane, krajane in prijatelje 
slovenskega ljudskega plesnega in 
glasbenega izročila, da s svojim obiskom na 
celovečernem nastopu počastijo štiri-
desetletno delovanje Folklorne skupine 
Rožmarin. 
Še enkrat vsi lepo povabljeni na celovečerna 
nastopa z naslovom »Od koliščarjev do 
tanga«.

FS Rožmarin
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Blagoslov in otvoritev likovne razstave Jože Bartolj – Škofjeloški pasijon 
v Kulturnem domu Podpeč
Dan po pepelnični sredi smo v Kulturnem 
domu Podpeč pripravili otvoritev likovne 
razstave Škofjeloški pasijon Jožeta Bartolja. 
Obiskovalce je v imenu Kulturno-umetniškega 
društva Hrošč pozdravila Helena Mazi Golob. 
S svojo prezenco in spretno besedo je 
povezovala dogodek v zaokroženo celoto. 
Najprej nas je nagovorila magistra Bernarda 
Stenovec. Umetnostna zgodovinarka je 
predstavila avtorja in likovna dela. Nagovor je 
bil zelo globok in spodbuden. Njene besede 
so med obiskovalci odmevale še dolgo po 
dogodku. Sledil je nagovor preserskega 
župnika Jožeta Trevna, ki je razstavo tudi 
blagoslovil. Nagovoril nas je tudi avtor 
likovnih del gospod Jože Bartolj. Zahvalo je 
prejel domačin Feliks Pušenjak. 
Feliks je med drugim Bartolja spodbudil k 
ogledu stare orgelske omare. Kulturni 
program dogodka so oblikovale Drumlce z 
Viča. Drumlce so ženska vokalna zasedba, ki 
se posveča iskanju in izvajanju ljudskih pesmi. 
Izvedle so postne ljudske pesmi, ki so stare in 
redko slišane. Z njimi sodeluje tudi domačinka 
iz Goričice – Darja Pušlar. Umetniška vodja 
Drumlc je gospa Helena Urbančič. Za nič kaj 

postno pogostitev so poskrbele domačinke iz 
Društva žena in deklet Krim. Prejele so 
zahvalo, ki jo je prevzela gospa Angelca 
Šuštaršič. Nad tehnično izvedbo dogodka sta 
bedela Borut Šorn in Tomaž Samec.
Še nekaj besed o sami razstavi Škofjeloški 
pasijon. Stara orgelska omara iz cerkve sv. 
Vida v Preserju, ki ni služila več svojemu 
namenu, je pritegnila ustvarjalca Jožeta 
Bartolja, ki ustvarja na star les. Bartolj je nato 
kot nosilec za svoje poslikave uporabil kar 
delno restavrirane kose orgelske omare z 
vsemi sledovi preteklega konservatorsko-
restavratorskega posega. Pred slikanjem je na 
elemente nanesel zgolj lak, nato pa jih 
poslikal v akrilni tehniki. Poslikal jih je z 12 
prizori Škofjeloškega pasijona. Prva razstava 
je bila v okviru predstavitve 17. izvoda 
Pasijonskih doneskov marca 2022 v 
Sokolskem domu v Škofji Loki, njegova dela 
pa je predstavila mag. Bernarda Stenovec. 
Sledila je predstavitev del v prostorih Radia 
Ognjišče. 
Februarja 2023 smo skupaj s KUD Hrošč 
organizirali razstavo v Kulturnem domu 
Podpeč, kjer pa smo jo dopolnili še s 
konservatorsko-restavratorskim delom. 
Dopolnili smo jo s predmeti, ki jih hranita 
Župnija Preserje in Zavod za varstvo kulturne 
dediščine Slovenije – Restavratorski center iz 
Ljubljane. Obiskovalce smo informirali, da iz 
cerkvenega prostora sv. Vida niso odstranili 
zgolj orgelske omare, ampak tudi stenske 

slike Mateja Trpina, katerih del je bil tudi 
predstavljen na razstavi. Obiskovalci so lahko 
dobili vpogled v postopek izdelave in 
snemanja stenskih slik, hkrati pa smo opozorili 
na problematiko snetih originalov, načina 
hranjenja in možnosti prezentacije. 
Organizirali smo tudi delavnice odkrivanja 
stenskih slik za vrtčevske in šolske otroke.

Albina Kržič (KUD Hrošč), foto: Jan Nagode

200. številka Kraljev ulice
Najbrž jih ni veliko, ki ne bi že kdaj (običajno pri vratih kakšne od trgovin) opazili prodajalcev revije, ki nas na neverjetno subtilen, 
a hkrati neposreden način vsak mesec znova popeljejo v svet oseb, ki so zaradi različnih razlogov pristali »na robu« družbe in 
pogosto tudi življenja – Kralji ulice. Revija, ki jo izdaja društvo z istim imenom, je februarja letos doživela 200. izdajo. In ob tej priliki 
je bil v Centru urbane kulture Kino Šiška izveden prav poseben večer z naslovom 200. korakov do oblakov, ki se je zaključil s 
koncertom glasbenih skupin in posameznikov. 
Na povabilo organizatorja je bila med njimi tudi glasbena skupina iz naše občine – JRB band. Po spletu okoliščin ima njen prvenec, 
katerega videospot si lahko ogledate tudi na YouTubu, prav tako naslov Kralj ulice. Člani skupine so se odločili, da se vsi prihodki 
od njenega predvajanja namenijo delovanju omenjenega društva.  Če je korakov, četudi so majhni, dovolj, se doseže še tako 
oddaljen cilj.

Mojca Pristavec Đogić, Zavod Creatus
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Premiera nove predstave: »Stari kot zemlja, kakšnih 45«
V Teatru Janez Jalen so za občinstvo zopet 
pripravili novo poslastico. Tokrat si lahko v 
dvorani Kulturnega doma Notranje Gorice 
ogledamo predstavo z naslovom »Stari kot 
zemlja, kakšnih 45«. Režiser predstave 
Gojmir Lešnjak Gojc je na sukarskem odru 
priredil angleško črno komedijo. 

Sporočilo predstave je komentiral z 
naslednjimi besedami: »Farmacevtska indu-
strija je pripravljena za lasten profit 
ugonobiti ta svet! Doslej so vlagali v zdravila 
proti impotenci 100-krat več sredstev kot za 

zdravljenje demence! A v naši igri smo s 
pomočjo TV-oglasov prišli do idealne 
rešitve! Kakšne? Vsem starčkom, ki živijo 
preko lastne in družbene ekonomske 
zmožnosti, zagotoviti dostojno smrt! Zato 
vsi pretirano stari uživajte RIANOL!« 
Avtorica komedije je sicer Tamsin Oglesby, 
prevedel pa jo je Srečko Fišer. Dogajanje 
igre govori o preziru do staranja iz sodobne 
potrošniške družbe na njen družbeni rob, v 
posebne bolnišnice in domove za ostarele. 
Postavljena je v izmišljeno prihodnost, kjer 
»starostnikom« obljubljajo možnost do-
stojne kakovosti življenja pred smrtjo z 
novimi zdravili. 
Premiera Teatra Janez Jalen je bila v petek, 
3. marca 2023, v dvorani Notranje Gorice. 
Prva repriza je sledila že v nedeljo, 5. marca. 
Polno dvorano so navdušili igralci in igralke, 
med katerimi smo lahko videli tudi nekaj 
novih obrazov. Sledile so reprize 18. in 25. 
marca.

Če se želite tudi vi dodobra nasmejati in 
uživati v gledališki komediji, boste zagotovo 
dobili priložnost. Za nove datume predstave 
spremljajte spletno stran www.kdjj.si.

Eva Povirk
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Z zlatom iz Avstrije se vrača Bojana Šebenik
V soboto, 25. 2. 2023, je bil v avstrijskem 
mestu Weiz v odlični organizaciji domačega 
kluba 300 Fight club  »WEIZ INTERNATIONAL 
CUP«. Nastopilo je več kot 400 tekmovalcev 
iz 9 držav. Tekmovanje je bilo v vseh 
starostnih kategorijah, v mešanih borilnih 
veščinah.
Barve SCORPION GYM-a so tokrat zastopali 
tekmovalci, ki so tudi reprezentantje 
Slovenije v športni panogi tajski boks: Lily 
Fideršek, Sašo Vorkapić in naša občanka 
Bojana Šebenik.
Prva je v ring stopila 12-letna Lily Fideršek v 
kategoriji do 60 kg. Nasproti ji je stala dve 
leti starejša in bolj izkušena bojevnica Emily 
iz nemškega kluba. Lily se je borila srčno do 
zadnje minute in izgubila po točkah. 
Pripadlo ji je srebrno odličje. Sašo Vorkapić 
je nastopil v članski konkurenci do 70 kg. 
V finalu K1 turnirja je suvereno slavil.

Zmaga in zlato odličje je pripadlo v finalu 
K1 v kategoriji do 70 kg Bojani Šebenik. V     
dvoboju se je pomerila z Miriam Schwarz iz 
avstrijskega gyma Heldenschmiede.
Bojana je v borbi pokazala srčnost, 
odločnost, vztrajnost in pogum, ki so jo 
pripeljali do zmage. V vseh treh rundah je 

bila v točkovni prednosti. V borbi je 
pokazala izjemen napredek na psihološki 
ravni, kar je pomemben faktor na poti do 
zmage.     
»Domov smo se vrnili z dvemi zlatimi in 
srebrnim odličjem, zelo sem zadovoljen z 
psihofizično pripravljenostjo mojih 
tekmovalcev, to je odličen začetek 
tekmovalne sezone«, je podal izjavo trener 
in predsednik kluba.
Vse ljubitelje borilnih športov vabijo na 
»MEDNARODNO LIGO TAJSKEGA BOKSA«, 
ki se bo odvila v organizaciji Gladiator gyma 
v Črnomlju 2. 4. 2023. Vabljeni!
Bojani iskreno čestitamo in ji želimo še 
obilo uspeha. V eni od naslednjih številk 
Barjanskega lista bomo Bojanine dosežke in 
kariero podrobneje predstavili.
 

Jakob Rus

Rezultati 20. občinskega prvenstva Občine Brezovica
Namiznoteniški klub Preserje je v športni dvorani OŠ Preserje 11. 3. 2023 izvedel že 20. odprti turnir Občine Brezovica v namiznem tenisu. 
Tekmovanja se je udeležilo 48 igralcev v petih različnih kategorijah. Rezultati po kategorijah:

Učenci in učenke 1.–6. razred
1. Maks Maček
2. Ažbe Rogelj

3. Maj Golob Frank

 Učenci in učenke 7.–9. razred 
1. Urban Janša

2. Viktorija Letnar
3. Lovro Polajnar

Ženske 
1. Mateja Gerdina
2. Viktorija Letnar

3. Manca Bartolovič

Moški do 40 let 
1. Domen Sečnik
2. Mateja Gerdina

3. Žiga Martin Švigelj

Moški nad 40 let 
1. Janez Petrovčič

2. Benjamin Rogelj
3. Miha Legiša

Odbojkarske novice
Pretekli mesec se je v našem klubu odvilo kar nekaj pestrih in zanimivih  
tekem.  Člani Špan Brezovica so v Mislinji z zmago 3 : 1 slavili in so napoteni v 
4. krog, kjer igrajo za mesta v 1.B ligi.  
Naša mladinska ekipa, v kateri so skoraj vsi igralci še kadeti, je zaključila 
državno prvenstvo na 10. mestu. 
Po prvem izgubljenem nizu proti Ljubljana Volleyu so se kadeti zbrali in 
tekmo dobili. Premoč pa so morali priznati proti vodilnim iz OK Fužinar. Tako 
kadeti zasedajo drugo mesto in se že pripravljajo na zaključek sezone. Dečki 
so morali tokrat priznati premoč MOK Kočevje, ki so jih premagali s 2 : 1. Do 
konca sezone jih čaka še zadnji, 6. krog. 
Naši najmlajši, ki igrajo v prvi ekipi, so na zadnji tekmi zabeležili dva  poraza. 
Prvič so bili boljši vrstniki iz Črnuč, v drugo pa igralci z Dolenjske.  Veliko bolje 
so se v Kopru odrezali fantje, ki nastopajo v drugi ekipi. Z dvema zmagama v 
zadnjem krogu so tekmovanje zaključili na odličnem drugem mestu.

ŠD Brezovica
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Marec v DEOS-u
Marec je mesec, ko se poklonimo ženskam, 
ko se poslovimo od temnih dni in pozdravimo 
pomlad. V DEOS Centru starejših Notranje 
Gorice so ga začeli v znamenju likovne 
umetnosti, s celodnevno likovno delavnico. 
Ob spremljanju umetniškega procesa likovne 
sekcije kulturno-umetniškega društva UKC 
Ljubljana pod mentorstvom  akademskega 
slikarja Janeza Kovačiča so se stanovalci 
spoznali z nekaterimi slikarskimi tehnikami in 
tisti, ki so želeli, so lahko prijeli tudi za čopič. 
Na praznik žensk so v centru pripravili 
kulturno prireditev s prav posebnimi gosti. 
Obiskali so jih namreč uporabniki varstveno 
delovnega centra podjetja Želva iz enote 
Trebinjska. Pripravili so jim krasen pevski in 
plesni nastop in dan na kreativni delavnici 
nadaljevali v znamenju cvetja. Vsem 
stanovalkam in zaposlenim so ob njihovem 
dnevu voščili, razdelili prekrasne cvetoče 
lončnice ter ročno, skrbno izdelane čestitke. 
Ne samo ženske, tudi moški imajo svoj 
praznik – dan mučenikov. Zato so gospe v 
centru, kot velja po običaju, na senzomotorični 
delavnici za stanovalce na trnove veje 
nabadale suhe slive, vsako vejico posebej pa 
so opremile z lepo mislijo in jih, na njihov 
dan, s to majhno pozornostjo razveselile. 
Letos so se še posebej skrbno pripravili na 

dan, ko se ptički ženijo, ko praznujemo 
slovensko valentinovo ali, bolje rečeno, 
gregorjevo. Na predvečer gregorjevega tako 
imenovane gregorčke ljudje kot slovo od 
temnih zimskih dni spuščajo po rekah. Ker v 
centru spoštujejo naravo in se zavedajo 
problematike onesnaževanja narave, so 
sklenili, da to leto izdelajo ekološke, povsem 
razgradljive gregorčke. Odšli so do Iškega 
vintgarja, se lepo sprehodili po poti in uživali 
ob pogledu na prvo pomladno cvetje. 
Prisrčne cvetne splave so z veseljem in brez 
slabe vesti stanovalci spustili po reki navzdol. 
Ker je zdravstvena preventiva še kako 
pomembna, v center večkrat povabijo 
strokovnjake z različnih področij, ki stano-
valcem ali zaposlenim predstavijo dejstva in 
jih informirajo o aktualnih trendih z 
zdravstvenega področja. Tokrat jim je 
farmacevt in doktor znanosti prof. dr. Borut 
Štrukelj predstavil pomen cepljenja proti 
pnevmokoknim okužbam. Takoj zatem je 
center obiskala Maja Podgoršek in predstavila 
svoj literarni prvenec, pesniško zbirko z 
naslovom Utrip stihov. Pravi, da papir prenese 
veliko več kot človek. Zato je pisanje najboljša 
terapija. Dan pozneje so v centru za 
stanovalce ponovno organizirali kino 
predstavo. Tokrat je bil na sporedu Kekec. 
Ogled filma so skupaj s posteljo omogočili 
tudi vsem tistim ležečim stanovalcem, ki so si 

ga želeli ogledati. V centru je zasijala tudi 
nova razstava modernih mozaikov 
Kulturnega društva RAK z Rakeka. Barvite 
umetnine ustvarjalk Mozaične sekcije bodo 
krasile stene centra vse do konca marca. 
Seveda so z majhnimi pozornostmi 
zaznamovali tudi mednarodni dan prijaznosti 
in materinski dan. Da prekrasno cvetje, 
izdelano iz krep papirja, ki ga skupaj z 
Vnanjščicami ustvarjajo stanovalke centra, ni 
ostalo očem skrito, so ga konec meseca 
razstavili. Na delavnicah z glino so izdelovali 
glinene ptičke, broške in obeske za verižice. 
Igrali so tombolo, reševali križanke, 
prostovoljka Manica je poskrbela za miselno 
telovadbo, obiskala jih je knjižničarka 
Andreja, znova pa so zavihteli tudi kuhalnice 
na Žoga bandu. Mesec so zaključili zelo 
razigrano, znova so namreč priredili težko 
pričakovani disko večer.

Katarina Davidović

Z vlakom v Sevnico
Rakiški upokojenci nadaljujemo tradicijo 
popotovanj z javnimi prevoznimi sredstvi z 
brezplačno upokojensko vozovnico. 

Tokrat   smo 15. marca obiskali Sevnico. 
Povzpeli smo se na razgledni grič nad starim 
mestnim jedrom in si pod vodstvom Cirila 
ogledali grad Sevnica. Seveda ni manjkalo 
tudi kulinaričnih užitkov, med drugim smo 

lahko poskusili tudi znamenito torto Melanija.
Navdušeni smo bili nad popotovanjem. 
Sklenili smo, da gremo 11. aprila na Kras na 
teran in pršut. Vabljeni vsi člani DU Rakitna, za 
dodatne informacije lahko pokličete Marinko 
Kržič (031 224 076).

 Mojca Demšar
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Občni zbor Turističnega društva 
Rakitna

Turistično društvo Rakitna je v soboto, 11. marca 2023, priredilo 
občni zbor, katerega so se udeležili župan občine Brezovica Metod 
Ropret, predsednik krajevne skupnosti Rakitna in občinski svetnik 
Gorazd Kovačič, predstavniki sosednjih turističnih društev, drugi 
povabljeni gosti in člani turističnega društva.
V preteklem letu so se v društvu zavzemali za ureditev vaškega trga 
z namenom ohranjanja zgodovinskega spomina na nekdanjo 
gospodarsko in družbeno vlogo ter omogočiti kakovostni prostor 
za razne dejavnosti vse generacije prebivalcev in obiskovalcev 
Rakitne. Ob tem želijo sanirati obstoječe kamnito napajalno korito. 
Prav tako so se zavzemali za ureditev ekoloških otokov na Rakitni, 
da bi tako preprečili divje odlaganje odpadkov.
V septembru je potekala otvoritev lesene skulpture »Rakiški sekač«, 
ki je nadgradnja zgodbe o rakiškem jamboru. Turistično društvo je 
pripravilo zemljevid in opis Rakitne, ki ju bodo izdali v letošnjem 
letu. Prav tako bo kmalu postavljena nova informacijska tabla pri 
jezeru. Druge aktivnosti, ki so jim uspele, obsegajo ocvetličenje 
središča vasi, dopolnjevanje spletnega mesta, ocenjevanje 
urejenosti stanovanjskih in počitniških hiš ter kmetij v Rakitni.
Člani društva se bodo tudi v letu 2023 zavzemali za urejenost 
Rakitne, ohranjanje kulturne in naravne dediščine ter opravljali 

eurogarden.eu
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vzdrževalna dela na Poti rakiškega jambora, kakor tudi na gozdni in 
arheološki učni poti. 
Potekala je tudi živahna razprava z mnogimi predlogi, za katere 
boste izvedeli ob potrditvi aktivnosti. Za več informacij spremljajte 
spletno mesto rakitna.si pod zavihkom turizem, prav tako pa 
vabljeni na sodelovanje k razpisu za ocenjevanje urejenosti 
stanovanjskih hiš, počitniških hiš in kmetij v kraju Rakitna.

Eva Povirk

Marčevsko dogajanje v ŠKTD 
Lokvanj

Čas pa res hitro beži, saj so za nami že trije meseci letošnjega leta. 
V ŠKTD Lokvanj imamo delovna srečanja vsako prvo sredo in tudi 
zaradi tega je vsak mesec po svoje pester in še bolj zanimiv. Ker so 
se vse razmere umirile, smo na dan mučenikov imeli občni zbor. 
Na občnem zboru je tekla beseda o načrtih v letu 2023, te smo tudi 
soglasno potrdili. Naši načrti so: povezava s sosednjimi turističnimi 
društvi, pletenje butarice velikanke, udeležili se bomo čistilne 
akcije, ki jo organizira občina, blagoslov konj v Podpeči, kres pri 
domu Lokvanj, udeležba na maratonu Barjanka, z narodnimi 
nošami bomo sodelovali na srečanju društev ob velikem šmarnu 
(15. 8. 2023) na Žalostni gori, udeležili se bomo otvoritve Kobijeve 
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vile, udeležili se bomo povorke narodnih noš v Kamniku, imeli 
bomo kostanjev piknik, razstavo ročnih del, v novembru bomo v 
Podpeči spletli in postavili adventni venček, v decembru speljali 
Miklavžev sejem in pa postavili jaslice. Lotili smo se tudi izdelave 
društvenega prapora. Za vse dogodke bomo pravočasno objavljali 
mesto, dan in uro – že vnaprej vljudno povabljeni.
Ponedeljek 13. 3. 2023, je bil za eno naših članic prav poseben 
dan. in sicer smo ji šli postavit rožo ob okroglem jubileju. Obenem 
ji še enkrat iz srca čestitamo in ji želimo veliko zdravja, sreče, 
veselja ter vsega, kar si želi sama.  

za ŠKTD LOKVANJ Tatjana Poplas

Vabilo na dogodek

Katja Dance Company v sodelovanju s KD Janez Jalen Notranje 
Gorice vabi na dogodek »Življenje je vrednota« v soboto, 15. 4. 
2023 ob 18. uri v prostore KD Janez Jalen! Vstop prost!
S plesnim multimedijskim projektom Življenje je vrednota pod 
častnim pokroviteljstvom gospe Vlaste Nussdorfer, nekdanje 
varuhinje človekovih pravic Republike Slovenije, smo ustvarili 
predstavo, ki se dotika tistih, ki se soočajo z boleznijo (RAK), ki se 
splazi v naša življenja tiho in spremeni vse – vzame pogum, smeh, 
čas. Ko človek obnemi, obstane, otopi in išče odgovore, brska po 
svoji preteklosti, čuti strah in se boji prihodnosti. Skozi gib in 
glasbo nas plesna predstava nagovarja, da razmislimo o življenju, 
bolezni, ljubezni in trpljenju ter na drugi strani vedno najdemo 
pot v svetlobo, cenimo trenutke in se zavedamo življenja kot 
univerzalnega darila.
Namesto vstopnine boste lahko na vhodu v dvorano podarili vaš 
prostovoljni prispevek, ki bo namenjen ustanovi Mali vitez – 
fundaciji za pomoč mladim, ki so preboleli raka v otroštvu. 
Fundacija skozi leta ohranja prvotno poslanstvo: pospešuje 
raziskave poznih učinkov zdravljenja raka pri otrocih, ozdravljenim 
blaži posledice zdravljenja – jim pomaga s tehničnimi pripomočki 
in jih podpira, da bi pridobili izobrazbo, ustrezno svojim 
sposobnostim. Vsako leto podeli nekaj finančnih podpor za 
šolanje in študij. V sklopu fundacije Mali Vitez organizirajo različna 
letovanja tako na morju, v hribih in v toplicah, ki so dostopna 
vsem Malim vitezom.
Predstava je bila izglasovana za Naj plesni dogodek leta 2019 v 
okviru Naj plesne zvezde po glasovanju bralcev portala 
Paradaplesa.si med kar 33.000 glasovi. V živo plešejo Katja Vidmar, 
Peter Capuder, Sara Brčvak, Ana Mužič, Petra Ramovš, Kristina 
Sicherl, Katarina Gregorič in Špela Dolinar.
Predstavo bo dopolnila okrogla miza z Mojco Buh, Tino Peterle, 
Tatjano Grča in Žigom Kastelicem. Štirje ljudje, štiri zgodbe o tem, 
kako imeti rad življenje, ko te ta postavi na preizkušnjo.
Obeta se nam enkraten dogodek za enkraten namen. Preživite ta 
večer v Notranjih Goricah z nami!

Tina Peterle

Zakulisje gledališke predstave v 
Vnanjih Goricah 
Lahko bi rekli, da je prvo soboto v marcu dvorana Zadružnega 
doma Vnanje Gorice po mnogih letih, če ne celo desetletjih, doživela 
gledališki krst. Na povabilo Zavoda Creatus so v goste prišli 
gledališčniki iz sosednje občine (Mah Teater), v kateri igra tudi naša 
soobčanka Damjana, in nam zapolnili večer s predstavo »Moj oče, 
socialistični kulak«, ki so jo sicer januarja premierno odigrali v 
Cankarjevem domu na Vrhniki. 
Tisti, ki vam je gledališče blizu, veste za frazo, ki se za srečo uporablja 
v teh krogih: »Zlomi si nogo!« No, tokrat je šlo v tem pogledu zelo 
zares, saj si je eden od gostujočih igralcev med pripravami dvorane 
na predstavo uro pred njenim začetkom zlomil komolec in je bil z 
reševalnim vozilom odpeljan na urgenco. Ko je že kazalo, da bo 
treba sanje, da se dvorani tudi po tej plati vdahne novo življenje, 
prestaviti, je padla odločitev. Lučkar Aleš (beri: oseba, ki med 
predstavo skrbi, da so reflektorji v pravem trenutku uperjeni v pravo 
osebo), je tik pred zdajci stopil v čevlje/vlogo poškodovanega Ivice, 
naš Tomaž pa v njegove – v eni uri se je prelevil v Lučkarja Toma :-)
In deljenje vrtnic obiskovalkam ob prihajajočem prazniku žensk se 
je ob vhodu v dvorano lahko začelo (tudi »mučenike« je pričakalo 
presenečenje ;-) ).
Zaradi konkretne tehnične in prostorske podhranjenosti dvorane, 
ki pravzaprav izhaja še iz časov, ko je Tone Partljič napisal omenjeno 
predstavo, je bila velika mera improvizacije pričakovana, a vseeno 
je bila nezgoda velika pika na i preizkusu požrtvovalnosti in 



MILAN ZDEŠAR
iz Vnanjih Goric

(12. 9. 1943–6. 3. 2023)

MARTIN KOLŠEK
iz Vnanjih Goric

(25. 12. 1947–18. 2. 2023)
Zahvaljujemo se Krajevni skupnosti Vnanje Gorice, 
Občini Brezovica in pogrebni službi Pieta, da smo lahko 
izpolnili njegovo željo in nam omogočili raztros.
Lepa hvala tudi vsem, ki ste ga imeli radi in počastili 
njegov spomin.

Vsi njegovi.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in  znancem za izrečena sožalja.
Zahvala g. župniku, pogrebni službi in pevcem, ki ste ga 
pospremili na njegovi zadnji poti.
Hvala za svete maše, sveče in cvetje.
 

Žena Helena, hči Alenka in Tanja z družinama

Za vedno je zaspal

Mnogo si ustvaril,
zdaj vsak korak
spomin je nate 
in hvaležna misel
luč je, ki ne ugasne.
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Creatusov večer – tokrat se bomo 
pogovarjali o stresu

Dan ima 24 ur. Za mnoge premalo. Premalo za spanje. Premalo za 
vse službene obveznosti. Premalo za otroke. Premalo za 

iznajdljivosti. Ekipa Mah Teatra je dokazala, da jih njihova pristna 
povezanost lahko reši tudi iz take zagate. V praksi so nam prikazali 
prvi zakon gledališča – »Show must go on!« (ali: predstava se mora 
nadaljevati). 
Polna dvorana, odzivnost občinstva med predstavo in dolg aplavz 
na koncu so poplačali trud vseh vpletenih. Cilj – zadovoljni nasmehi 
na obrazih odhajajočih iz dvorane – je bil dosežen. 
Predstavnik Zavoda Creatus Izi se v svojem nagovoru ni pozabil 
zahvaliti Krajevni skupnosti Vnanje Gorice za podporo v 
prizadevanjih, da dvorana čim večkrat postane prostor druženja in 
sprostitve. In to s čimbolj raznolikimi vsebinami – da se bo za 
vsakogar kaj našlo. Poškodovanemu Ivici pa želimo, da se mu 
poškodba hitro in dobro zaceli.

najnujnejša domača opravila. Premalo za odnos. Premalo za 
oddih. Premalo za … Pravimo, da ne vemo, kje se nas drži glava. 
Hitimo. Še bolj se trudimo. Urejamo. Priganjamo. Prosimo. »Pusti, 
bom jaz, ker bom hitreje.« Zmanjkuje nam potrpljenja. Kričimo. 
Jočemo. Boli nas hrbet. Boli glava. Boli želodec.
Nespečnost, izgorelost, depresija in številna druga stanja so 
posledica izčrpanosti telesa in duševnosti zaradi stresa. V stresu 
smo, a smo že tako navajeni, da drugega ne poznamo.
Kaj je stres? Zakaj stres nastane? Ali ga sploh prepoznamo? Vemo, 
kako stres vpliva na telo. Ali se zavedamo, kako stres vpliva na 
naše odnose in otroke?
Ne zamudite zanimivega predavanja »Kako stresu nadeti vajeti?« 
Izvedeli boste, kako že z majhnimi spremembami naredimo 
življenje manj stresno. Če vas zanima, kako:
• stres pravočasno zaznati in ga odpraviti,
– namesto napornega vlaganja v odnos odnos lahkotno graditi,
– doseči, da vas otrok sliši,
– se povezati z ljudmi, ki jih imamo radi,
– z nekaj enostavnimi veščinami delati manj in narediti več,
potem pridite v četrtek, 30. marca 2023, ob 19. uri spet v našo 
družbo, na običajen kraj – v večnamenski prostor Doma starejših 
občanov DEOS v Notranjih Goricah, da skupaj najdemo poti do 
svojih moči. Z nami bo Jana Pristovšek, svetovalka za osebni 
razvoj in medosebne odnose ter avtorica knjig o odnosih.
Zdravje, otroci in partnerstvo so na vrhu vrednostne lestvice 
večine od nas. Kar je zelo vredno, si zasluži le najboljše. Postanimo 
boljša verzija sebe in dobro vplivajmo na druge.

Mojca Pristavec Đogić, Zavod Creatus
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Telefon: 01 360 17 70 
E-pošta: info@brezovica.si
Spletno mesto:
www.brezovica.si

URADNE URE 
Ponedeljek: 9.00–12.00
Sreda: 9.00–12.00 in 14.00–17.00
Petek: 9.00–13.00

Vsak delavnik med 9. in 16. uro.

Izdajatelj: Občina Brezovica

UPRAVA OBČINE BREZOVICA

KOLEDAR DOGODKOV V MARCU

Nagajivi oder 2023                                                        
OŠ Brezovica pri Ljubljani

Creatusov večer – pogovor o stresu                                                        
Center starejših Notranje Gorice

Dream in English: Treasure in the Orchard                         
Knjižnica Brezovica

Ura pravljic: O enorogem bivolu                      
Knjižnica Brezovica

Celovečerni nastop FS Rožmarin                                                                  
Dom krajanov Vnanje Gorice

Dobrodelna komedija Slovenec in pol                                
Dom krajanov Notranje Gorice

Plesni multimedijski projekt »Življenje je vrednota«                                             
KD Janez Jalen

Celovečerni nastop FS Rožmarin                                             
Dom krajanov Vnanje Gorice

Ponovitveni koncert »Canticum novum«           
Cerkev sv. Antona Puščavnika
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Lokalne novice iz Občine Brezovica lahko poslušate  vsak dan med 
delavnikom na Radiu 1 Krim 90,60 MHz FM.

13 APR

Devetošolci iz OŠ Preserje bomo v soboto, 1. aprila, zbirali 
star papir. Občane KS Podpeč -Preserje prosimo, da papir 
zvežete ali zložite v škatle in pripravite na vidno mesto do 8. 
ure zjutraj. Če bo slabo vreme, prosimo, da ga postavite na 
suho mesto. Če imate možnost, lahko papir tudi pripeljete 
na eno od zbirnih mest, ki bodo v Podpeči pri kulturnem 
domu ter pred šolama v Preserju in Rakitni. Za sodelovanje 
se vam najlepše zahvaljujemo,

devetošolci OŠ Preserje

Zbiralna akcija starega papirja


